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     Protokół nr 38/24 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 11 kwietnia 2024 r. 

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

komisji dokonał przewodniczący komisji Michał Nowak. Przewodniczący stwierdził,  

że zostało osiągnięte kworum oraz że obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności w obradach komisji 

uczestniczyło 4 radnych. Obrady rozpoczęto 11 kwietnia 2024 o godz. 16:00, a zakończono o 

godz. 16:50 tego samego dnia. 

Obrady odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta (pok. 229). 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Dysarz, zastępca przewodniczącego komisji   nieobecna  

2. Małgorzata Lipczyńska, członek komisji; 

3. Michał Nowak, przewodniczący komisji; 

4. Ewa Odulińska, członek komisji   

5. Fabian Pszon, członek komisji. 

 

Obecność członków komisji – wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 

Klaudiusz Widera, radca prawny; 

Wnioskodawca. 

 

Proponowany porządek komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 37/24 z dnia 24 stycznia 2024 r. 

4. Rozpatrzenie wniosku dotyczącego ,,problemów komunikacyjnych stacji  

Kędzierzyn-Koźle i Kędzierzyn-Koźle Zachodnie”. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że po wysłaniu dokumentów, wpłynął 

wniosek mieszkańca w przedmiocie nadania Leonowi Piecuchowi tytułu ,,Honorowy 

Obywatel Miasta Kędzierzyn-Koźle”, nadania nieistniejącemu rondu na skrzyżowaniu ulic 

Ignacego Łukasiewicza, Władysława Planetorza, Racławickiej oraz Xawerego 

Dunikowskiego nazwy ,,Zasłużony Honorowy Dawca Krwi PCK”, nadania ulicy na terenie 

Kędzierzyna-Koźla nazwy ,,Leona Piecucha”. 
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Przewodniczący komisji Michał Nowak poddał pod głosowanie wprowadzenie wniosku do 

porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

o wprowadzenie do porządku obrad - wniosek z dnia 1 marca 2024 r. w przedmiocie nadania 

Leonowi Piecuchowi tytułu ,,Honorowy Obywatel Miasta Kędzierzyn-Koźle”, nadania 

nieistniejącemu rondu na skrzyżowaniu ulic Ignacego Łukasiewicza, Władysława Planetorza, 

Racławickiej oraz Xawerego Dunikowskiego nazwy ,,Zasłużony Honorowy Dawca Krwi 

PCK”, nadania ulicy na terenie Kędzierzyna-Koźla nazwy ,,Leona Piecucha”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Punkt zostanie omówiony jako nr 5.  

 

porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

 

3. Przyjęcie protokołu nr 37/24 z dnia 24 stycznia 2024 r. 

4. Rozpatrzenie wniosku dotyczącego ,,problemów komunikacyjnych stacji  

Kędzierzyn-Koźle i Kędzierzyn-Koźle Zachodnie”. 

5. Rozpatrzenie wniosku z dnia 1 marca 2024 r. w przedmiocie nadania Leonowi 

Piecuchowi tytułu ,,Honorowy Obywatel Miasta Kędzierzyn-Koźle”, nadania 

nieistniejącemu rondu na skrzyżowaniu ulic Ignacego Łukasiewicza, Władysława 

Planetorza, Racławickiej oraz Xawerego Dunikowskiego nazwy ,,Zasłużony Honorowy 

Dawca Krwi PCK”, nadania ulicy na terenie Kędzierzyna-Koźla nazwy ,,Leona 

Piecucha”.  

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 37/24 z dnia 24 stycznia 2024 r. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak wyjaśnił, że projekt protokołu został zamieszczony 

na portalu eSesja oraz BIP, wobec braku uwag, zaproponował głosowanie za przyjęciem 

protokołu nr 37/24. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 37/24 z dnia 24 stycznia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Dysarz 

 

 

 

 

 

 

 

Ad 4.  
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Rozpatrzenie wniosku dotyczącego ,,problemów komunikacyjnych stacji Kędzierzyn-

Koźle i Kędzierzyn-Koźle Zachodnie”  (wniosek oraz stanowisko Prezydent Miasta stanowi 

załącznik do nin. protokołu) 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak oddał głos wnioskodawcy.  

 

Wnioskodawca poinformował, że z władzami PKP koresponduje od 50 lat, również w temacie 

kolei współpracuje z Marszalkiem Województwa Opolskiego, ale źle ocenia współpracę, gdyż 

stale otrzymuje odpowiedzi, że nie ma pieniędzy na realizację zadań związanych z koleją i 

rozbudowę taboru. Uważa, że województwo opolskie pod względem PKP jest zacofane.  

Jedyne miasto turystyczne w woj. opolskim, Głuchołazy Zdrój, również nie ma dojazdu z i do 

Opola, gdyż tory zostały rozebrane a dworzec został zamknięty. Nie można również dojechać 

do miejscowości Moszna. W ocenie wnioskodawcy w naszym rejonie ze względu na złe 

powietrze padają ptaki. Jest miłośnikiem przyrody dlatego w trosce o jakość powietrza pisze 

wnioski o połączenia kolejowe w celu zmniejszenia zanieczyszczenia powietrza. Dodał, że 

Kędzierzyn-Koźle straciło 120 połączeń dalekobieżnych. Natomiast woj. śląskie rozbudowuje 

swój tabor kolejowy, remontuje tory, stawia na infrastrukturę kolejową w trosce o czyste 

powietrze. Nawiązał do pociągów relacji Kudowa Zdrój. Prosi o poparcie jego wniosku przez 

Radę Miasta, radnych, władze miasta, Prezydenta gdyż on jako obywatel nie przedstawia 

władzy i  otrzymuje informację zwrotną, że nikt inny nie wnioskuje o zmianę czyli nie ma 

problemu z połączeniami kolejowymi z Kędzierzyna-Koźla. Ma trudność z skontaktowaniem 

się z Ligą Ochrony Przyrody, nie odpisują na jego wiadomości a ma wielkie doświadczenie w 

zakresie ochrony środowiska i może służyć pomocą.  

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że stanowisko Prezydent Miasta brzmi, 

że Rada Miasta nie jest organem właściwym do rozstrzygania ww. wniosku.  

Wniosek zostanie skierowany do Ministra ds. Transportu oraz do Zarządu Województwa 

Opolskiego oraz do Zarządu Polskich Kolei Państwowych S. A. i Polskich Linii Kolejowych 

S. A. Temat połączeń kolejowych był poruszany w tej kadencji wielokrotnie, nie jest prawdą, 

że Rada Miasta nic nie robi w tym temacie, gdyż na sesji odbywały się spotkania  

z przedstawicielami kolei spółek kolejowych, występowano z apelami, w przedmiocie 

przywrócenia połączeń kolejowych, przedstawiciele złożyli obietnice ale nie zostały one 

spełnione. Również interesuje się sprawą połączeń kolejowych, gdyż wiele ważnych lokalnych 

połączeń zostało zlikwidowanych. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, poddał pod 

głosowanie: 

 Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie wniosku dotyczącego ,,problemów komunikacyjnych stacji Kędzierzyn-Koźle i 

Kędzierzyn-Koźle Zachodnie” - zgodnie ze stanowiskiem Prezydent Miasta..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Dysarz 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (4 głosy ,,za”) przyjęła ww. wniosek. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się o udzielenie pomocy przez Prezydenta Miasta  

w przygotowaniu projektu uchwały.  
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Ad 5.  

Rozpatrzenie wniosku z dnia 1 marca 2024 r. w przedmiocie nadania Leonowi Piecuchowi 

tytułu ,,Honorowy Obywatel Miasta Kędzierzyn-Koźle”, nadania nieistniejącemu rondu na 

skrzyżowaniu ulic Ignacego Łukasiewicza, Władysława Planetorza, Racławickiej oraz 

Xawerego Dunikowskiego nazwy ,,Zasłużony Honorowy Dawca Krwi PCK”, nadania ulicy na 

terenie Kędzierzyna-Koźla nazwy ,,Leona Piecucha” (wniosek oraz stanowisko Prezydent 

Miasta stanowi załącznik do nin. protokołu) 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że wnioskodawca rok temu złożył  

tożsamy wniosek i otrzymał odpowiedz pisemną, że Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle zajmowała 

już stanowiska wobec postulatów objętych wnioskiem w 2023 r.  zgodnie z uchwałą 

Nr LVII/679/23 z dnia 25 kwietnia 2023 r., stwierdzając, iż nie ma możliwości nadania 

nieistniejącemu jeszcze rondu na skrzyżowaniu ulic Ignacego  „Zasłużony Honorowy Dawca 

Krwi PCK”, gdyż rondo musi fizycznie istnieć. Deklarowali zasadność dokonania nowelizacji 

uchwały nr XXIV/136/91 Rady Miejskiej w Kędzierzynie-Koźlu z dnia 12 listopada 1991 r. 

w sprawie ustanowienia tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Kędzierzyn-Koźle”, 

jednoznacznie rozstrzygającej w przedmiocie dopuszczalności postulowanego nadania tego 

tytułu. W nowej kadencji przewodniczący zadeklarował zajęcie się tym tematem. 

Poinformował wnioskodawcę, że Rada Miasta w zeszłym roku zajęła się tym tematem. 

Prezydent Miasta podtrzymuje zajęte już stanowiska, gdyż nie występują nowe okoliczności 

prawne i faktyczne, które uzasadniałyby zmianę stanowisk zawartych w uchwale wymienionej  

w ust. 1.  

Wnioskodawca poprosił o poparcie złożonego wniosku.  

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że Rada Miasta rozstrzygała już ten 

wniosek rok temu, wyjaśnił wnioskodawcy, że ponownie złożony wniosek, nic nie zmienia i 

nie wnosi nic nowego oraz do niczego nie prowadzi. Gdyż Rada Miasta zajęła już stanowisko 

w tej sprawie zgodnie z przepisami. Prezydent Miasta podtrzymuje zajęte już stanowiska, 

w uchwale Nr LVII/679/23 z dnia 25 kwietnia 2023 r., stwierdzając, że nie występują okoliczności 

prawne i faktyczne, które uzasadniałyby zmianę stanowisk zawartych w uchwale wymienionej  

w ust. 1.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie wniosku z dnia 1 marca 2024 r.- zgodnie ze stanowiskiem Prezydent Miasta..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Dysarz 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (4 głosy ,,za”) przyjęła ww. wniosek. 

Przewodniczący komisji zwrócił się o udzielenie pomocy przez Prezydenta Miasta  

w przygotowaniu projektu uchwały.  

Ad 6.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 01-04.2024 r. - składane w ostatnim roku 

kadencji (sprawozdanie z działalności komisji za rok 2024 stanowi załącznik do nin. protokołu).  
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Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że radnym zostało przedstawione 

sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za okres od  stycznia 2024 r. do kwietnia 

2024 r. - składane w ostatnim roku kadencji, otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał 

pod głosowanie:  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania komisji za rok 2024 - składane w ostatnim roku kadencji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Dysarz 

 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak podziękował członkom komisji, prezydentowi miasta, 

radcy prawnemu, obsłudze, za aktywne uczestnictwo w obradach komisji  VIII kadencji  

w latach 2018-2024 i zakończył obrady o godz. 16:50 tego samego dnia. 

 

Ad 7.  

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak zakończył obrady o godz. 16:50 tego samego dnia. 

  

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-) 

Michał Nowak 

 

 

 

 
Protokołowała Anna Dworaczek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


